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P R O T O K Ó Ł N R LVII/ 2022 
z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 

która odbyła się w dniu 25 listopada 2022 roku o godz. 1000 
w lokalu Urzędu Gminy (sala narad) w Kadzidle 

 
 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 15 radnych.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych                         

i zwolnień w tym podatku; 
d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
e) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Kadzidło z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia        
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie          
na 2023 rok; 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Kadzidło na lata 2023-2026; 

g) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i petycji przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego dotyczącego zasadności złożonej petycji. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                                      

17 października 2022 roku w Zespole Obsługi Szkół i Przedszkoli w Kadzidle.  
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                          

17 października 2022 roku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Kadzidle.  
10. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                                       

17 października 2022 roku w Urzędzie Gminy w Kadzidle.  
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad sesji. 

 
 
 
 



 2

Pkt 1. 
 

 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LVII Sesji Rady Gminy w Kadzidle. 
Powitała Wójta Gminy Kadzidło Pana Dariusza Łukaszewskiego, Prezesa Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pana Adama Białobrzeskiego, skarbnik Panią 
Bożenę Grzyb, sekretarz Panią Urszulę Rydel, radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu 
Gminy Kadzidło.  
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                  
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1,  listę obecności sołtysów stanowi       
załącznik nr 2, listę obecności gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
  

Pkt 2. 
 

Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów                      
na sekretarza dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak? 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                      
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
Wyniki głosowania imiennego zawarte są w punkcie 2. w „Protokole z głosowań 
przeprowadzonych na LVII Sesji Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 listopada 2022 roku, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt. 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LVI Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LVI  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LVI Sesji Rady Gminy został przez radę przyjęty 
jednogłośnie. 
Wyniki głosowania imiennego zawarte są w punkcie 3. w „Protokole z głosowań 
przeprowadzonych na LVII Sesji Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 listopada 2022 roku, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 4. 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali.  
Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie uwag do porządku obrad. 
Przewodnicząca wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu 5 h) czyli 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/341/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 
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31 sierpnia 2021 roku w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej                     
w Kadzidle  zmienionej uchwałą Nr XLVI/374/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia                           
27 stycznia 2022 roku, uchwałą Nr LII/420/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia                         
28 czerwca 2022 roku oraz uchwałą Nr LIV/434/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia                   
25 sierpnia 2022 roku. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 5h) czyli uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/341/2021 
Rady Gminy Kadzidło z dnia 31 sierpnia 2021 roku w sprawie uchwalenia statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kadzidle  zmienionej uchwałą Nr XLVI/374/2022 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 27 stycznia 2022 roku, uchwałą Nr LII/420/2022 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 28 czerwca 2022 roku oraz uchwałą Nr LIV/434/2022 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 25 sierpnia 2022 roku? 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wyraziła zgodę                         
nad wprowadzeniem do porządku obrad punktu 5h) tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXVIII/341/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 31 sierpnia 2021 roku w 
sprawie uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kadzidle  zmienionej 
uchwałą Nr XLVI/374/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 27 stycznia 2022 roku, 
uchwałą Nr LII/420/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 28 czerwca 2022 roku oraz 
uchwałą Nr LIV/434/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 sierpnia 2022 roku.  
Wyniki głosowania imiennego zawarte są w punkcie 4.a. w „Protokole z głosowań 
przeprowadzonych na LVII Sesji Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 listopada 2022 roku, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
Wobec powyższego przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przez radę 
przyjęty jednogłośnie i Rada Gminy będzie obradowała na LVII Sesji według niżej 
przedstawionego porządku obrad: 
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LVI Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku; 
d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
e) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Kadzidło                         

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok; 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Kadzidło na lata 2023-2026; 
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g) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i petycji 
przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
zasadności złożonej petycji. 

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/341/2021 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 31 sierpnia 2021 roku w sprawie uchwalenia statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kadzidle  zmienionej uchwałą                      
Nr XLVI/374/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 27 stycznia 2022 
roku, uchwałą Nr LII/420/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia                          
28 czerwca 2022 roku oraz uchwałą Nr LIV/434/2022 Rady Gminy 
Kadzidło z dnia 25 sierpnia 2022 roku. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych                

w okresie międzysesyjnym. 
8. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                                      

17 października 2022 roku w Zespole Obsługi Szkół i Przedszkoli w Kadzidle.  
9. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                                    

17 października 2022 roku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Kadzidle.  
10. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia                                       

17 października 2022 roku w Urzędzie Gminy w Kadzidle.  
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad sesji. 

 
Pkt 5. 

 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 5, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2022-2032; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie uchwały zostały szczegółowo omówione 

na posiedzeniu komisji budżetowej, które odbyło się przed sesją w dniu 25 listopada 2022 
roku. Zapytała czy są pytania do powyższej uchwały?  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę           
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2022-2032. 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/451/2022 – zmieniająca uchwałę                       
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                
2022-2032, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 5  
do niniejszego protokołu. 
Wyniki głosowania imiennego zawarte są w punkcie 5.a. w „Protokole z głosowań 
przeprowadzonych na LVII Sesji Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 listopada 2022 roku”, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania                     
do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Kadzidło na rok 2022. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że z uwagi na pojawienie się problemu technicznego                         
z urządzeniami służącymi do głosowania, zostanie przeprowadzone głosowanie imienne.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
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Wynik głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/452/2022 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2022, została przez radę podjęta jednogłośnie                  
w brzmieniu stanowiącym  załącznik 6  do niniejszego protokołu. 
Wyniki głosowania imiennego zawarte są w punkcie 5.b. w „Protokole z głosowań 
przeprowadzonych na LVII Sesji Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 listopada 2022 roku”, który 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

c) w  sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych i zwolnień w tym podatku; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie określenia wysokości stawek podatku                       
od środków transportowych i zwolnień w tym podatku. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

wstrzymuje się 

12. Pajka                       Marian 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 1 głos – „wstrzymujący się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/453/2022 – w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku, 
została przez radę podjęta większością głosów w brzmieniu stanowiącym załącznik 7                             
do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie określenia wysokości stawek podatku                   
od nieruchomości. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

przeciw 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 14 głosów – „za”, 1 głos – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVI/454/2022 – w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości została przez radę podjęta większością 
głosów  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 8 do niniejszego protokołu. 
 

e) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Kadzidło                              
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie  na 2023 rok; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/455/2022 – w sprawie uchwalenia 
programu współpracy Gminy Kadzidło z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                                
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na 2023 rok, została przez radę 
podjęta jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 9  do niniejszego protokołu. 
 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Kadzidło na lata 2023-2026; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/456/2022 – w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kadzidło na lata 2023-2026,  została przez radę 
podjęta jednogłośnie  w brzmieniu stanowiącym   załącznik 10  do niniejszego protokołu. 
 

g) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i petycji przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego dotyczącego zasadności złożonej petycji; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/457/2022 – w sprawie zlecenia Komisji 
Skarg, Wniosków i petycji przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
zasadności złożonej petycji, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym   załącznik 11  do niniejszego protokołu. 
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h) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/341/2021 Rady Gminy Kadzidło 
z dnia 31 sierpnia 2021 roku w sprawie uchwalenia statutu Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kadzidle zmienionej uchwałą Nr XLVI/374/2022 
Rady Gminy Kadzidło z dnia 27 stycznia 2022 roku, uchwałą                           
Nr LII/420/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 28 czerwca 2022 roku oraz 
uchwałą Nr LIV/434/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia  25 sierpnia 2022 
roku; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania odnośnie powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
 

lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

1. Aptacy                     Stanisław 
 

za 

2. Bączek                     Barbara 
 

za 

3. Bieńkowski              Tadeusz   
 

za 

4. Cymek                     Zdzisław 
 

za 

5. Duszak                Justyna Marta 
 

za 

6. Florek                      Roman 
 

za 

7. Gadomski           Paweł Zbigniew 
 

za 

8. Kaczyński                 Jan 
  

za 

9. Kaczyński                Michał 
 

za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław 
 

za 

11. Majewski                 Paweł 
 

za 

12. Pajka                       Marian 
 

za 

13. Pawłowska               Katarzyna 
 

za 
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lp. nazwisko i imię                za / przeciw / wstrzymuje się  

14. Prusaczyk               Jerzy 
 

za 

15. Szurnicka                 Ewa za  
 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LVII/458/2022 – w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXVIII/341/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 31 sierpnia 2021 roku w sprawie 
uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Kadzidle zmienionej uchwałą                      
Nr XLVI/374/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 27 stycznia 2022 roku, uchwałą                           
Nr LII/420/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia 28 czerwca 2022 roku oraz uchwałą                     
Nr LIV/434/2022 Rady Gminy Kadzidło z dnia  25 sierpnia 2022 roku, została przez radę 
podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym   załącznik 12  do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 18 października 2022 roku zostało podjętych 9 zarządzeń. Dotyczyły one głównie 
udzielenia upoważnień pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej w Kadzidle                       
oraz przedłożenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 roku 
oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2031. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 13               
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie w dniu 27 października 2022 roku. Przewodnicząca 
odczytała treść tej informacji. 
Uwag nie zgłoszono. 
Informacja ta stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 8. 
 
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 17 października 2022 
roku w Zespole Obsługi Szkół i Przedszkoli w Kadzidle radni otrzymali do zapoznania się                             
w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 9. 
 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 17 października 2022 
roku w Ośrodku Pomocy Społecznej w Kadzidle radni otrzymali do zapoznania się                 
w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 10. 
 
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 17 października 2022 
roku w Urzędzie Gminy w Kadzidle radni otrzymali do zapoznania się w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdane zostało przez radę przyjęte w brzmieniu 
stanowiącym załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
Pkt 11. 

 
Sprawy różne. 
 

1. Głos zabrał wójt, który w związku z dużą ilością pytań od mieszkańców przekazał 
informacje na temat węgla. Gmina współpracuje z sąsiednimi gminami w celu 
wymiany informacji, aby osiągnąć jak najlepsze efekty. Gmina Kadzidło została 
przypisana do operatora wskazanego przez Wojewodę, który nazywa się Węglokoks. 
Nie jest to korzystne, ponieważ dystrybucja węgla będzie z Ełku, co wiąże się                      
ze zwiększonymi kosztami za transport. W najbliższych dniach zostanie podpisana 
umowa. Termin dostawy węgla nie jest znany, ponieważ zależy to od partnera 
rządowego. Wójt dodał, że gmina kończy po terminowe zapisy na węgiel, ponieważ 
musi przygotować precyzyjne zamówienie określające ilość węgla. Na rok 2022 został 
zamówiony węgiel w ilości 500 ton, natomiast na 2023 rok – 600 ton. Każdy                           
z mieszkańców, który zgłosił piec do systemu Centralnej Ewidencji Emisyjności 
Budynków ma prawo zakupu węgla, w 2022 roku - 1,5 tony węgla i w 2023 roku 
również 1,5 tony.  
 

Kolejna sprawa dotyczy budowy drogi Tatary – Długi Kąt. W związku                         
z wzrostem cen przetargowych, przetarg na budowę drogi Tatary - Długi Kąt został 
unieważniony. Dnia 12 grudnia 2022 roku Wójt Gminy Kadzidło, Starosta Powiatowy  
i Wójt Gminy Lelis odbędą rozmowę w Warszawie z Marszałkiem Panem Adamem 
Struzikiem w sprawie możliwości otrzymania kolejnego dofinansowania w kwocie 
około 4 mln złotych na realizację tego zadania. 
 

Sytuacja gospodarcza jest coraz trudniejsza, następuje ciągły wzrost cen. 
Inwestycje gminne na dzień dzisiejszy nie są zagrożone. Trwa odbiór Centrum 
Kultury Kurpiowskiej w Kadzidle. Zarząd Województwa Mazowieckiego uznał tę 
inwestycje za jedną z najpiękniejszych na Mazowszu w 2022 roku. Gmina otrzymała 
propozycję nakręcenia filmu, gdzie poproszono o Kurpiankę.  W związku z tym,  wójt 
zwrócił się z prośbą do Pani Bogumiły Kardaś sołtys Tatar, która wyraziła zgodę, 
dlatego jej postać jako Kurpianka trafiła na bilbordy oraz do filmu promocyjnego. 
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Wójt podziękował Pani Bogumile Kardaś, Pani Ewie Szurnickiej oraz Panu 
Mariuszowi Popielarzowi.  
 

Rozpoczęła się pierwsza inwestycja drogowa z programu Polski Ład, na którą 
gmina otrzymała dofinansowanie. Inwestycja obejmuje budowę dróg w Kadzidle, 
Dylewie, Kuczyńskich, Wachu, Brzozówce. Termin zakończenia budowy dróg 
powinien zakończyć się w maju 2023 roku.  
 

Kolejna duża inwestycja związana z budową żłobka i przedszkola w Kadzidle 
przebiega prawidłowo. Wszelkie pojawiające się problemy zostały rozwiązane.  
 

Pojawił się nowy pomysł na zorganizowanie Jarmarku Bożonarodzeniowego    
w dniu 17 grudnia 2022 roku  w godzinach 13.00-19.00 na placu przy Centrum 
Kultury Kurpiowskiej w Kadzidle. Wójt zaprosił wszystkich ze swoimi pomysłami do 
wzięcia udziału. W programie przewidziane są stoiska twórców i artystów 
kurpiowskich, rękodzieło artystyczne, ozdoby świąteczne, są także przewidziane 
stoiska gastronomiczne.  
 

Ostatnia informacja przekazana przez wójta dotyczy podatków. Gmina nie ma 
większych kłopotów z pozyskaniem środków, gdyż operuje bardzo dużymi kwotami, 
ale mimo to musi dbać o dochody oraz zabezpieczenie wydatków doraźnych, 
bieżących związanych głównie z małymi inwestycjami, takimi jak np. : rozbudowa 
nitek oświetleniowych, wodociągowych, zapewnienie ogrzewania i oświetlenia szkół. 
Wszystko jest bardzo kosztowne, dlatego wspólnie z radnymi podjęto stosowną 
decyzję, zostało przeprowadzone solidarne głosowanie o nowych stawkach 
podatkowych. Nowe stawki nie powinny być zbyt kłopotliwe dla mieszkańców. Jeśli 
chodzi o podatek od nieruchomości, zostały one przygotowane na podstawie 
symulacyjnego przeliczenia. Wzrost podatku transportowego wynosi 5% w skali roku 
od wszystkich podatników płacących ten podatek. Wzrost podatku od budynków                     
i gruntów związanych z działalnością gospodarczą wynosi 10 %. Wszystkie                         
te regulacje przyniosą gminie dochód od wszystkich podatników w wysokości                    
500-ciuset tyś złotych. Podwyższenie podatków do górnych granic wskazanych przez 
ustawodawcę daje różnicę ponad 2,5 mln złotych. Nasze podatki są na dobrym, 
racjonalnym poziomie, ponieważ nie obciążają zbyt naszych podatników.                         
Wójt podziękował radnym za wspólną troskę o naszą gminę.  

 
2. Głos zabrała radna Katarzyna Pawłowska, która podziękowała wójtowi, 

przewodniczącej Rady Gminy oraz wszystkim koleżankom i kolegom radnym                      
za przekazanie funduszy na budowę drogi w Czarni oraz za bardzo dobrą współpracę. 
Radna podziękowała również Urzędowi Marszałkowskiemu za wsparcie finansowe 
bez którego trudno byłoby zrealizować tę inwestycję, a także radnej Ewie Szurnickiej 
za dobrą współpracę z Urzędem Marszałkowskim. Na koniec podziękowała wójtowi 
za przychylenie się do prośby w sprawie ogrzewania świetlicy w Czarni.  
Wójt dodał, że wszystko zależy od społeczności lokalnych i od sołtysów, ponieważ 
ogrzanie tak dużego budynku jest kosztowne, ale mimo to udało się znaleźć właściwe 
rozwiązanie, które okazało się skuteczne. Nawiązując do wspomnianej drogi, wójt 
podziękował za pomoc Marszałkowi, pracownikom Urzędu Marszałkowskiego, 
radnym, a przede wszystkim pracownikom Urzędu Gminy, którzy przygotowują 
wnioski o dofinansowanie.   
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3. Radny Marian Pajka zapytał prezesa ZGKiM Pana Adama Białobrzeskiego,                      
czy Zakład jest zabezpieczony z ujęciami wody i kanalizacją na wypadek pojawienia 
się długich przerw w dostawie prądu?  
Pan Adam Białobrzeski zwracając się do wszystkich obecnych wyjaśnił, że jeżeli 
chodzi o zapewnienie dostawy wody, to stacja wodociągowa w Kadzidle posiada 
agregat prądotwórczy, który w przypadku wyłączenia prądu automatycznie się 
załącza. Stacja w Dylewie nie posiada agregatu, na wypadek awarii Zakład 
wyposażony jest w zbiorniki z wodą, które zapewniają dostawę wody. Natomiast jeśli 
chodzi o oczyszczalnię ścieków, to na przepompowaniach strefowych jest retencja, 
która przez 2 - 3 godziny, a nawet dłużej może spokojnie funkcjonować. 
Oczyszczalnia ścieków również wyposażona jest w agregat prądotwórczy oraz 
samochód – pogotowie kanalizacyjne, który posiada agregat, dzięki czemu każdą 
przepompownie  można podpiąć pod agregat i pompować ścieki. W przypadku 
zdarzeń losowych związanych z wyłączeniem prądu ZGKiM jest zabezpieczony                   
w sposób właściwy.    

 
4. Głos zabrał wójt, który przekazał wiadomość o przyznaniu prestiżowej nagrody 

Marszałka Województwa Mazowieckiego dla śp. Marianny Staśkiewicz, znakomitej 
twórczyni, poetki, kronikarki, autorki szydełkowego świata, znawczyni lokalnej 
historii. To wysokie wyróżnienie podkreśliło zasługi Pani Marianny Staśkiewicz. 
Wójt, który złożył stosowny wniosek, podziękował marszałkowi Panu Adamowi 
Struzikowi oraz Pani Elżbiecie Lanc. Wręczenie nagród odbyło się w Mazowieckim 
Teatrze Muzycznym w Warszawie.  

 
5. Sołtys Andrzej Domurad zapytał wójta o drogę Sosnową w Dylewie? Wójt wyjaśnił, 

że w sprawie tej drogi prowadzone są rozmowy z radnymi Panem Marianem Pajką 
oraz Panem Janem Kaczyńskim, jak technologicznie wykonać nawierzchnię drogi, 
która jest wąska, poza tym jest obudowana po obu stronach ogrodzeniami i stąd brak 
możliwości odprowadzenia wody. Rozwiązaniem jest położenie kostki z bokami 
wykonanymi z ażuru, tak aby zapewnić odpływ wody.  
 

6. Sołtys Andrzej Domurad zapytał o oświetlenie przystanków przy ulicy Pogodnej                     
w Dylewie? Wójt wyjaśnił, że przy wolnostojących przystankach będą montowane 
lampy solarne, takie jak zostały zamontowane przy przystankach w Siarczej Łące. 
Sołtys dodał, że przydałoby się oświetlić również dojście do przystanków. Wójt 
odpowiedział, że wszystko zależy od środków. Do każdego otrzymanego 
dofinansowania gmina musi mieć własny wkład. Wzrost cen za prąd, ogrzewanie 
skutkuje tym, że gmina przy rosnących wydatkach wszędzie musi szukać 
oszczędności.   
 

7. Sołtys Andrzej Domurad zapytał o drogę, która biegnie przez las na wysokości szkoły, 
która została zaorana? Wójt odpowiedział, że wyjaśni to na kolejnej sesji, ponieważ 
nie zna tej sprawy. Dodał, że każda droga gminna nie może być zaorana, wyłączona, 
ani przejęta. Sołtys dodał, że połowa drogi na Małachowie również jest zaorana.                  
Wójt wyjaśnił, że ta droga jest żwirowana i równana.  
 

8. Radny Marian Pajka zwrócił się z prośbą do Pani sekretarz o wyjaśnienie spraw 
związanych z oświadczeniami prądowymi? Sekretarz wyjaśniła, że gospodarstwa 
domowe na poziomie zużycia 2000 kWh mają zamrożone ceny energii elektrycznej      
w przyszłym roku, natomiast gospodarstwa domowe z osobami niepełnosprawnymi 
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oraz rolnicy mają ten limit podniesiony do 3000 kWh i w związku z tym muszą złożyć 
stosowne oświadczenie w PGE w Ostrołęce. Wniosek można pobrać z internetu. 
Osoby niepełnosprawne muszą dołączyć do oświadczenia orzeczenie                                    
o niepełnosprawności, natomiast rolnicy nakaz płatniczy. Rolnicy mają wyznaczony 
termin składania oświadczeń do połowy 2023 roku.   
Jeśli chodzi o przedsiębiorców to sytuacja jest inna, ponieważ zamrożenie cen jest                  
na poziomie 785 zł za MWh, oświadczenie powinno zostać złożone do końca 
listopada.  

 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
 

Pkt 12 . 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 1040. Obrady trwały 40 minuty. 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta  Ciak               Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 


